



## SMN Power Holding SAOG

## Disclosure: The New Power Purchase Agreement and Water Purchase Agreement

Muscat – Oman – 2<sup>nd</sup> April 2024.

SMN Power Holding SAOG ("The Company") would like to update the Financial Services Authority, Muscat Stock Exchange, and the Investors Community that the existing Power and Water Purchase Agreement ("PWPA") of SMN Barka Power Co. SAOC ("99.9% Owned Subsidiary") has expired on 31st March 2024. The PWPA has been naturally extended to cover the Forced Majeure period under the terms of the existing PWPA. The effective dates of the new PPA and the new WPA, which have been disclosed on Muscat Stock Exchange on 25 February 2024 and 21 March 2024, will be the first day after the forced majeure period is fully consumed which is expected to be on 26th of May 2024. Additional details will be disclosed to the investors when the new agreements above are finalised and signed.

Abdullah Al Naimi  
Chief Financial Officer



اس ام ان باور القابضة ش.م.ع.ع

إفصاح – إتفاقية شراء الطاقة وإتفاقية شراء المياه (الإتفاقيات الجديدة)

مسقط ، عمان - ٢ ابريل ٢٠٢٤.

تود شركة اس ام ان باور القابضة ش.م.ع.ع ("الشركة") أن تعلن لبيئة الخدمات المالية وبورصة مسقط ومجتمع المستثمرين أن إتفاقية شراء الطاقة والمياه الحالية لشركة إس إم إن بركاء للطاقة ش.م.ع.م ("شركة تابعة مملوكة بنسبة ٩٩,٩%") قد انتهت بتاريخ 31 مارس 2024. وسيتم تمديد الإتفاقية طبيعياً لتغطية الفترة المرتبطة بالظروف القهرية طبقاً لشروط وأحكام إتفاقية شراء الطاقة والمياه الحالية. وستبدأ الإتفاقيات الجديدة لشراء الطاقة وشراء المياه في اليوم الذي يلي انتهاء فترة التمديد المذكورة أعلاه المرتبطة بالظروف القهرية والذي من المتوقع أن يكون بتاريخ 26 مايو 2024. علماً بأنه تم الإفصاح سابقاً في بورصة مسقط عن الاتفاقيات الجديدة بتاريخ 25 فبراير 2024 و 21 مارس 2024 وسيتم الإفصاح عن المزيد من التفاصيل حين الانتهاء من التوقيع النهائي للإتفاقيات الجديدة المذكورة أعلاه.



عبدالله النعيمي  
الرئيس المالي